
Zápis z jednání Školské rady ZŠ Ústí nad Labem,  

Vinařská 1016/6 ze dne 23. 6.  2020 
 

Přítomni: 

předseda:   Mgr. Soňa Nebeská  
členové:      Mgr. Zita Kubíčková  
                     Olga Korndörferová 
                     Mgr. Jan Kvapil 
                  Jan Vácha 
     Jaroslav Pém 

                                         
Host:      Mgr. Květoslav Kolařík      

Program:   

 
1. Předsedkyně přivítala přítomné a seznámila je s programem. 

 
2. Přítomní byli seznámeni se změnami v ŠVP, které by měly vést k přesnějším zápisům 

probraného učiva. Přítomní toto vzali na vědomí. 
 

3. Ředitel školy podal zprávu o průběhu a způsobu distanční výuky v době uzavření škol 
z důvodu pandemie.    

 
4. Paní  Olga Korndörferová pochválila vedení i ostatní zaměstnance školy za zvládnutí období 

distanční výuky. Paní Korndörferová mluvila nejen za sebe, ale i za další rodiče, se kterými je 

v kontaktu, a má možnost porovnat svoje zkušenosti se zkušenostmi dalších rodičů žáků naší 

školy.  

5. Byl domluven předběžný termín další schůzky Školské rady ZŠ Vinařská 1016/6 na úterý    

22.9. 2020. 

6. Diskuse: 

- výuka AJ v době uzavření školy  

- sportovně zaměřené třídy – podmínky pro přijetí, uspořádání výuky, navýšení hodin TV 

- práce asistentů na naší škole 

 

 
Zapsala Mgr. Zita Kubíčková 


